

Umbau und Relaunch Gourmet Restaurant Steirereck Reconstruction and Relaunch of Gourmet Restaurant Steirereck

lage | location

1030 Wien, Österreich

Vienna, Austria

auftraggeber | client

Restaurant Steirereck GmbH

Restaurant Steirereck GmbH

beschreibung | description

Das bestehende Restaurant Steirereck im Stadtpark wird um einen neuen pavillonartigen Gastraum in Richtung Park erweitert. Der Park spiegelt sich in den Wänden des Pavillons (verspiegelte Oberfläche) wodurch der Pavillon grazil in Erscheinung tritt. Unter dem neuen Gastbereich entstehen zwei Untergeschosse für den Service- und Technikbereich. Der bestehende Gastraum inklusive Foyerbereich erhält ein Relaunch. Auf dem Dach des Pavillon entsteht ein Nutzgarten – Urban Gardening. Der denkmalgeschützte Teil (Parkvilla) wird vorsichtig zur wienflusseitigen Terrasse geöffnet. Die Haustechnik geht visionäre Wege, jeder Pavillonfinger erhält ein extra regelbares Raumklima.

Restaurant Steirereck in Vienna's Stadtpark is extended by a new gazebo-like dining area towards the park. The park is reflected in the walls of the gazebo (mirrored surface), which implicates a delicate appearance of the gazebo. Below the new dining area two basement floors are erected as service and technical areas. The existing dining area including a foyer is re-launched. A kitchen garden – Urban Gardening - is created on the terrace. The listed part of the building (park villa) is discreetly opened towards the terrace facing the river. The building equipment and appliances are visionary with individually controllable air-conditioning units for every gazebo-finger.

leistungen | services

Begleitende Kontrolle

Technical and financial control

